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Rada Powiatu Wołowskiego 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXIV 

XXIV Sesja w dniu 19 listopada 2020  

Obrady rozpoczęto 19 listopada 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:04 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski  

2. Janusz Dziarski  

3. Artur Fojt  

4. Michał Gołąb  

5. Bartosz Granat  

6. Jarosław Iskra  

7. Stanisław Jastrzębski  

8. Kamil Jeżyna  

9. Janusz Kawalec 

10. Wacław Kwiek  

11. Maciej Nejman 

12. Kazimierz Pakulski 

13. Zbigniew Posacki  

14. Zbigniew Skorupa  

15. Józef Szumilas  

16. Urszula Wojtyło 

17. Anna Wróbel  

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Wołowskiego P. Janusz Kawalec otworzył XXIV sesję. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Kamil Jeżyn, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, 

Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Jastrzębski  
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3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXIII sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, 

Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Jastrzębski  

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiczną punkt ten nie będzie realizowany. 

 

5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

 

P. Starosta poinformował o bieżącej sytuacji w „szpitalu covidowym” w Wołowie. Wskazał, 

iż zajętych jest 55 na 60 dostępnych łóżek „covidowych”. Ostatniej doby w punkcie 

mobilnym wykonano 45 wymazów. Pojawiła się informacja medialna, iż dwóm mieszkańcom 

powiatu wołowskiego nie udzielono pomocy medycznej w szpitalu wołowskim. Partner 

kobiety, która nie uzyskała pomocy medycznej, skontaktował się telefonicznie z P. Starostą.  

Otrzymał informację, by złożył w tej sprawie skargę na piśmie. Skarga wpłynęła do Starostwa 

w dniu wczorajszym. Sprawa będzie wyjaśniana przez Prezesa Powiatowego Centrum 

Medycznego w Wołowie P. Piotra Burdacha - adresata skargi. W zakresie dróg.  Został 

wykonany remont drogi w miejscowości Pierusza. W najbliższych dniach planowany jest 

odbiór techniczny tej drogi. Droga wymaga odwiertu sprawdzającego przed odbiorem 

technicznym. Nadto trwa remont drogi - ul. Adama Mickiewicza w Wińsku, to droga 

wojewódzka. Powiat jest zastępczym inwestorem.  

P. Bartosz Granat zapytał, czy skarga oraz odpowiedź zostanie przesłana Radnym? Czy 

skarga będzie skierowana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Wołowskiego?   

P. Starosta odpowiedział, że skonsultuje sprawę z obsługą prawną tut. Starostwa.   

P. Kamil Jeżyna zapytał, czy P. Starosta zamierza zająć stanowisko w związku z ostatnim 

wydarzeniem przed szpitalem wołowskim?  

P. Starosta odpowiedział, iż należy poczekać na wyjaśnienia Prezesa Pana Piotra Burdacha w 

tej sprawie. 
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P. Kamil Jeżyna zapytał P. Starostę, czy zwrócił się do Prezesa Pana Piotra Burdacha o 

wyjaśnienia w sprawie?  

P. Starosta odpowiedział, że kontaktował się w tej sprawie z Prezesem Panem Piotrem 

Burdachem. Dodał, iż zwróci się do Prezesa P. Burdacha o przedstawienie ustaleń w sprawie.   

P. Maciej Nejman wskazał, iż nastąpiło zagrożenie życia mieszkańców i liczy, że podobna 

sytuacja się nie powtórzy. Dodał, iż rolą Starosty jest czuwać nad wszystkim.  

P. Starosta odpowiedział, że należy poczekać na wyjaśnienia Pana Piotra Burdacha w tej 

sprawie. Nie można opierać się na informacjach medialnych.  

P. Kamil Jeżyna zaznaczył, że nie są to tylko doniesienie medialne, ale był również kontakt 

telefoniczny ze strony skarżącego. 

P. Starosta powtórzył, iż istotna jest kwestia wyjaśnienia faktów, nie można opierać się na 

doniesieniach medialnych.  

P. Zbigniew Posacki wskazał, iż sytuacja była dosyć poważna. Na miejscu była obecna  

policja. Dodał, że Starosta powinien zwrócić się do Komendanta Powiatowej  Policji w 

Wołowie o przedstawienie relacji z przebiegu zdarzenia.   

 

6. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wołowskiego. 

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.   

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska P. Kamil Jeżyna 

wskazał, iż opinia komisji jest pozytywna.  

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wołowskiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Jarosław Iskra, Kamil Jeżyna, Janusz 

Kawalec, Wacław Kwiek, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna 

Wróbel  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Michał Gołąb, Bartosz Granat, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Jastrzębski  
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7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

P. Przewodniczący dodał, iż na ostatniej sesji interpelację złożyła radna Pani Urszula 

Wojtyło. Odpowiedział na interpelację P. Starosta oraz Prezes Powiatowego Centrum 

Medycznego w Wołowie Piotr Burdach. Nadto w dniu dzisiejszym wpłynęła interpelacja 

radnego P. Bartosza Granata w sprawie remontu dróg.  

P. Zbigniew Posacki wniósł o przedstawienie danych dot. zgonów w powiecie wołowskim w 

miesiącu październiku i w połowie listopada br. w porównaniu do analogicznego okresu w 

poprzednich latach. Celem jest zweryfikowanie, czy ilość zgonów na terenie powiatu 

wołowskiego jest taka sama, większa czy mniejsza? Czy brak podstawowej opieki zdrowotnej  

w związku z pandemią Covid-19 wpływa na liczbę zgonów mieszkańców powiatu 

wołowskiego? 

P. Przewodniczący wskazał, iż Powiat nie prowadzi takich statystyk. 

P. Zbigniew Posacki wskazał, iż Powiat może wystąpić o takie dane statystyczne do gmin.  

P. Przewodniczący dodał, iż radny również może wystąpić do gmin o udostępnienie danych.  

P. Maciej Nejman zapytał jaki jest termin przedstawienia budżetu Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej? Czy pandemia Covid-19 spowodowała przesunięcia terminów? 

P. Skarbnik odpowiedziała, że termin ustawowy przedstawienia budżetu zgodnie z ustawą o 

finansach publicznych to 15 listopada br.  

P. Przewodniczący odparł, że radny dopytywał, czy w związku z pandemią Covid-19 są 

przesunięcia terminów? 

P. Skarbnik odpowiedziała, że nie dysponuje informacją, aby były zmiany przepisów w tym 

zakresie.  

P. Maciej Nejman zapytał, czy został przedstawiony Regionalnej Izbie Obrachunkowej 

projekt budżetu na rok 2021? 

P. Skarbnik odpowiedziała, że projekt budżetu nie został złożony. Aktualnie trwają prace na 

projektem budżetu. Dodała, iż jest po przebytej chorobie, która wyłączyła ją z aktywności 

zawodowej. Nadto wskazała, iż Regionalna Izba Obrachunkowa została poinformowana, że 

budżet będzie złożony po terminie wynikającym z obowiązujących przepisów. 

 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu. 

 

9. Wolne głosy, komunikaty. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu. 
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10. Zakończenie obrad o godz. 17:04 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a): Marta Drabik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


